
VERSLAG

Overleg Directieoverleg 17 juni 2021

Aanwezig

Agendapunt DO3 / RMS Subsidie-aanvraag woningbouwimpuls knooppunt Crailo
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Algemeen:
Het directieoverleg heeft advies uitgebracht over de agendapunten die ter vaststelling of advisering op 
de agenda staan van het portefeuillehoudersoverleg.

Regio
Gooi en Vechtstreek

E-mail 
Vertrouwelijk 
Kenmerk

s««
De voorzitter en secretaris zullen op basis van de uitkomsten op 30 juni afspraken maken over 
het vervolg mbt de bestuurlijke afstemming en besluitvorming. Hierbij bepalen of bespreking in 
de colleges voor het reces noodzakelijk is of dat dit meteen na het reces kan. 
Het is belangrijk dat de directieleden hun bestuurder goed voorbereiden voor het overleg van 30 
juni in verband met de noodzakelijke voortgang.

1. Gooise Meren en Hilversum zijn positief over de aanvraag. Dit is in lijn met wat is afgesproken. 
De financiering is niet vanzelfsprekend gezien de krappe begroting en hoge financieringsdruk 
bij gemeenten. Dit moet de komende tijd duidelijk worden.

2. Huizen heeft een iets andere positie omdat de gemeente niet profiteert van de stedelijke 
ontwikkeling, zoals de GEM Crailo gemeenten en Blaricum. Huizen profiteert alleen van de 
verbetering van de verkeersafwikkeling en verkeersveiligheid. De bijdrage moet hiermee in 
proportie zijn.

3. Wijdemeren heeft tijdens het PWB al aangegeven niet direct betrokken te zijn. In het gesprek 
over financiering regionale opgaven zou deze opgave in een later stadium terug kunnen komen 
als deel van een totaalpakket. Opvalt dat we hier een knelpunt financieren bij een 
buitenstedelijke ontwikkeling in plaats van de focus te leggen op binnenstedelijke ontwikkeling. 
Dit wordt door de overige aanwezigen onderkend, echter deze ontwikkeling is op beide locaties 
al enkele jaren geleden ingezet.

Johan Cnossen (voorzitter), Brechje Binkhorst (Gooise Meren), Louis Hosman 
(Wijdemeren), Gerrit Klompmaker (Huizen), Gertrud Mensink (Weesp), Ron 
Voskuilen (Hilversum),)
Regio: Jacqueline Agricola (secretaris), Pieter Arends, Bart van Manen, Simon 
Miske, Christiaan van Zanten
Joost de Koning (Hilversum), Arjen van Nieuwenhuizen (MRA), Kasper Jansen 
(provincie NH)

Afwezig Marjolein van Marei (BEL)
Contactpersoon Jacqueline Agricola 

i.aqricola@regioqv.nl 
Nee 
21.0004509

I

De Regio werkt in afstemming met gemeenten en projectontwikkelaars aan de subsidie
aanvraag in het kader van de woningbouwimpuls voor knooppunt Crailo. Op dit moment is 
alleen nog een indicatie van de kosten beschikbaar. Variabelen in de aanvraag zijn de 
toerekenbaarheid van het knelpunt aan de woningbouwontwikkeling, de verdeling van kosten 
tussen gemeenten en het aandeel dat de provincie wil nemen. Ook de projectontwikkelaars 
kunnen bijdragen aan het knooppunt maar dit geldt niet als cofinanciering voor de bouwimpuls 
omdat hun bijdrage de onrendabele top verkleint. 
De colleges moeten na het zomerreces besluiten over de intentie tot cofinanciering. Dit gaat 
alleen om de cofinanciering voor het bedrag wat in de bouwimpuls valt, niet voor kosten die niet 
toerekenbaar worden geacht. Ook kan voor het niet toerekenbare deel andere financiering 
worden gezocht, bijvoorbeeld bij Rijkswaterstaat of subsidieregelingen voor verkeersveiligheid. 
Op 30 juni vindt bestuurlijk overleg plaats tussen de portefeuillehouders van de vijf betrokken 
gemeenten. Voor de verbinding met Ruimte en Mobiliteit schuift voorzitter Luijten aan. In het 
portefeuillehoudersoverleg op 1 juli wordt de uitkomst van het overleg op 30 juni 
teruggekoppeld.
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4. Blaricum en Laren hebben dezelfde positie in het gebied als Gooise Meren en Hilversum. Door 
afwezigheid in het DO is er geen ambtelijk standpunt vanuit deze gemeenten. 

Agendapunt RM5 Vervolg samenwerking omgevingsvisie 
  

In het portefeuillehoudersoverleg van 27 mei jl. is verzocht om een overzicht met de stand van 
zaken van de verschillende omgevingsvisies. Ook is gevraagd om een discussienotitie over opties 
om een vervolg te geven aan (de benoemde opgaven in) het koersdocument. 

i Er wordt een themasessie van het Directieoverleg belegd na de zomer mbt het thema 
samenwerking op regionale vraagstukken en de balans met de positie van het lokale bestuur.

Het Directieoverleg is akkoord met de notitie en met de voorgestelde opties voor samenwerking. 
Positief dat wordt ingezet op met elkaar samenwerken in praktijk en niet op vervolgdocumenten.

a

Agendapunt RM4 Actualisatie regionale afspraken
gWRBWWbB -

In 2018 zijn regionale afspraken gemaakt over de wijze van afstemmen over stedelijke 
ontwikkelingen. Dit is een verplichting die volgde uit de Provinciale ruimtelijke verordening (Prv). De 
Prv is inmiddels opgegaan in de Omgevingsverordening NH2020. Dit is aanleiding om ook de 
regionale afspraken te actualiseren. Er is gekozen voor een beleidsarme actualisatie. Er zijn 
daarmee alleen veranderingen doorgevoerd vanwege gewijzigde regelgeving, verwerking van 
besluiten van regiogemeenten en tekstuele verbeteringen. 

 ...............

Agendapunt RMT Verzoek partnerverklaring Geopark ___

Het initiatief Geopark Heuvelrug Gooi en Vecht heeft de gemeenten in de regio en het 
Regiobestuur gevraagd of zij een partnerverklaring willen tekenen. Het 
portefeuillehoudersoverleg heeft gevraagd of om deze vraag te agenderen, voorzien van 
informatie over de consequenties van zo’n partnerschap.
Partnerschap heeft geen directie juridische of financiële consequenties. Echter vanuit het 
uitgesproken politieke commitment kan een ondersteuningsvraag in de toekomst wel komen. 

.. ' - ’ - - ■ -- — 

De Regio zal voor de afweging partnerverklaring de lijn van gemeenten volgen. Dit wordt eerst 
afgewacht.

De afweging kan per gemeente gemaakt worden. De gemeenten zijn overwegend positief. 
Hoewel er geen juridische en financiële consequenties zijn kan het juist verstandig zijn om in 
het kader van verwachtingenmanagement bij Geopark aan te geven dat financiële 
ondersteuning niet mogelijk is door de tekorten op de gemeentelijke begrotingen.

j■
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Stand van zaken. Er is getoetst aan de afspraken in het werkplan.
Het directieoverleg constateert dat de evaluatie erg snel na de start is uitgevoerd en daarmee te 
vroeg om echt resultaten te kunnen beschrijven en beoordelen. Wel belangrijk om te blijven 
monitoren, met name de ontwikkeling van de vraagkant en het verdienmodel. De gemaakte 
afspraken voorzien hier in.

Advies directieoverleg aan het PFHO |

Ag^dapunt RIVI24 Financiering scholing energiecoaches

I - In het portefeuillehoudersoverleg Milieu en Duurzaamheid van 29 januari jl. is afgesproken dat 
er in 2021 naar een structurele oplossing gezocht wordt voor de financiering van scholing van 
de energiecoaches van de lokale energiecoöperaties. Aan de hand van deze memo kan het 
portefeuillehoudersoverleg met elkaar in gesprek met als doel richtinggevende uitspraken te 
doen op basis waarvan een voorstel wordt geschreven die in het 4e kwartaal 2021 ter 
beslu^vorming word, voorgelegd^,,^

Het directieoverleg is geïnformeerd over de stand van zaken in het MIRT onderzoek 
Amsterdam MIRT Bay Area. Het gaat binnen het onderzoeksgebied vooral om de ontwikkeling 
van Almere Pampus en de benodigde ontsluiting. In verdiepend onderzoek is gekeken naar 
opties en de effecten op het omliggend wegennet en spoorverbinding. De presentatie wordt ook 
in het portefeuillehoudersoverleg gehouden. Het directieoverleg adviseert ambtelijk ook te 
kijken of een versterking van de N305 voor de ontsluiting naar het oosten voor de kortere 
termijn de druk op de A6 en Al kan verminderen.
Het directieoverleg is geïnformeerd over de acties rondom het regionaal fietsnetwerk (op de 
schaal van Gooi en Vechtstreek), het Nationaal Toekomstbeeld fiets en het Regionaal 
toekomstbeeld fiets. Dit laatste is op de schaal van het gebiedsdeel Noord Holland-Flevoland. 
De presentatie wordt ook in het portefeuillehoudersoverleg gehouden.
Het directieoverleg is op hoofdlijnen geïnformeerd over de IMA cijfers en de lobby voor een 
multimodale verkenning Al/Gooi Corridor. De IMA cijfers zijn nog steeds niet beschikbaar dus 
het is niet zeker of deze voor het portefeuillehoudersoverleg toegezonden kunnen worden. De 
relatie is gelegd met Amsterdam Bay Area, wellicht kan inzet op versterking van de N305 ook 
hierbij een rol spelen.
Het directieoverleg is geïnformeerd over de invulling van het trekkerschap metropolitaan 
landschep in de MRA. In aanvulling hierop is aangegeven dat voor het Algemeen Bestuur een 
memo wordt voorbereid waarin wordt geschetst hoe de ambtelijke ondersteuning voor de MRA 
trekkerschappen is ingevuld en nogmaals wordt ingegaan op de financiering hiervan. 
Het economisch ontwikkelperspectief is een bouwsteen voor de MRA verstedelijkingsstrategie. 
De ontwikkeling van het ontwikkelperspectief en de vertaling voor onze regio is gepresenteerd 
door de ambtelijk trekker, Arjen van Nieuwenhuizen en toegelicht door Joost de Koning, onze 
regionale vertegenwoordiger in het ambtelijk overleg economie van de MRA en in het Plabeka 
overleg. Deze presentatie wordt ook in het portefeuillehoudersoverleg gehouden. Belangrijk is 
dat met dit traject niet alleen meer gekeken wordt naar kwantiteit maar ook naar kwaliteit en het 
karakter en profiel van de regio. De voeding voor onze regio komt voort uit lopende trajecten en 
bestaande analyses en afspraken zoals het Ecorys rapport, het Koersdocument en de 
Samenwerkingsagenda met de provincie. In de vertaling voor onze regio mist nog het element 
recreatie. Vanuit MRA landschep wordt ingezet op rijksfinanciering van het beheer van 
recreatief landschep. Het is goed als dit in de Verstedelijkingsstrategie verbonden wordt met 
economie.
Het directieoverleg is geïnformeerd over de stand van zaken van de aanbesteding duurzame 
energie. Dit leidt binnenkort tot ondertekening van de leveringsovereenkomst en de
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samenwerkingsovereenkomst met de energiecoöperaties voor het lokale deel. Via de 
gemeentelijke adviseurs op de energietransitie wordt achterhaald wie bij elke gemeente 
tekengerechtigd is. Twee vertegenwoordigers vanuit de energiecoöperaties zullen aanwezig zijn 
bij de bespreking in het portefeuillehoudersoverleg.
In het portefeuillehoudersoverleg zullen de eerste resultaten van de verkenning kleinschalige 
opwekking duurzame energie worden gepresenteerd op basis van vijf casussen. Volgende 
week vindt nog afstemming met de natuur- en milieuorganisaties plaats.
Er is kort gesproken over de stand van zaken van de consultatie raden over de 
Grondstoffenvisie en de PMD analyse. Aan alle portefeuillehouders wordt vandaag een 
aanvullende scenariostudie gestuurd die op verzoek van Gooise Meren is opgesteld. Hierin 
worden de effecten van toekomstige ontwikkelingen doorgerekend.
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